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Abstract (en)
[origin: US6027920A] A DNA cassette for expression and secretion of a given amino acid, polypeptide or protein in a host strain of corynebacterium,
including a sequence which encodes the amino acid, polypeptide or protein, and a region of chromosomal or plasmid DNA, wherein the sequence is
situated in the region of chromosomal or plasmid DNA such that the sequence is transcribed with, at the sequence's 5' end, at least one portion of a
sequence encoding the signal sequence of the protein PS1 or PS2, the at least one portion ensuring the secretion of the amino acid, polypeptide or
protein after translation when the DNA cassette is incorporated into the host strain of corynebacterium.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un systeme d'expression et de sécrétion d'un amino-acide, polypeptide ou protéine déterminé par une souche
de corynébacterie, caractérisé en ce que la séquence qui code pour ledit amino-acide, polypeptide ou ladite protéine est située dans une région
d'ADN chromosomique ou plasmidique ou ladite séquence est transcrite avec vers I'extrémité 5' au moins une partie de la séquence codant pour la
séquence signal de la protéine PS1 ou PS2, ladite partie assurant la sécrétion de ladite protéine apres traduction lorsque le systéme est incorporé
dans ladite souche de corynébactérie.
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